

Date: 19 February 2025	التاريخ: 19 فبراير 2025
To: Boursa Kuwait	السادة / بورصة الكويت المحترمين
Subject: ACWA Power Company announces acquisition of power generation and water desalination assets in Kuwait and Bahrain	تحية طيبة و بعد،، الموضوع: شركة أكوا باور تعلن عن استحواذها على أصول توليد الطاقة وتحلية المياه في الكويت والبحرين
<p>Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, kindly be informed:</p> <p>Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company Board of Directors convened a meeting today at 1 pm to approve the year-end 2024 financial statements, during which they were officially notified by Engie regarding the transfer of its stake in the Az-Zour North power and water plant to ACWA Power (headquartered in Saudi Arabia).</p> <p>The Company affirms that this transaction does not impact its operations or contractual commitments under the existing Energy Conversion and Water Purchase Agreement with the Ministry of Electricity and Water and Renewable Energy.</p> <p>Further updates, if required, will be provided in due course.</p> <p>For more details, please refer to the disclosure made by ACWA Power Company on 19 February 2025, within the Saudi Exchange: https://www.saudiexchange.sa</p>	<p>بالإشارة الي الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 وتعديلاته، نحيطكم علماً:</p> <p>انعقد اجتماع مجلس إدارة شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه اليوم في تمام الساعة 1 ظهراً للموافقة على البيانات المالية لنهاية عام 2024، حيث تم خلال الاجتماع إبلاغ المجلس رسميًا من قبل شركة إنجي بشأن نقل حصتها في محطة الزور الشمالية للطاقة والمياه إلى شركة أكوا باور (التي يقع مقرها في المملكة العربية السعودية).</p> <p>تؤكد الشركة أن هذه الصفقة لا تؤثر على عملياتها أو التزاماتها التعاقدية بموجب اتفاقية تحويل الطاقة وشراء المياه الموقعة مع وزارة الكهرباء والماء والطاقة المتجددة.</p> <p>سيتم تقديم تحديثات إضافية، إذا لزم الأمر، في الوقت المناسب.</p> <p>لمزيد من التفاصيل، يرجى الاطلاع على الإفصاح الصادر من شركة أكوا باور في تاريخ 19 فبراير 2025 ضمن موقع سوق الاوراق المالية في المملكة العربية السعودية "تداول السعودية" عبر الرابط التالي: https://www.saudiexchange.sa</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،</p>
Financial Impact: no effect	الأثر المالي: لا يوجد

Paul Leslie Floyd

باول ليسلي فليود

Board of Director and CEO

عضو مجلس إدارة و الرئيس التنفيذي